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Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 28. januar 2020 – kl. 19.00-20.00 

 
Afbud: Louise, Thomas og Jack 

 

Referat 
 

Vi indledte mødet med at synge ” Sneflokke kommer vrimlende” 

 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

 

2. Jack ønsker at træde ud af bestyrelsen 

Ulla tager kontakt til Henriette (mor til Alma – 1. årgang på Krogsager) Henriette har 

sagt ja til at træde ind i bestyrelsen nu. 

 

 

3. Hvad er KRAP? – ved Anne Riis 

Anne fortalte om KRAP – en ”værktøjskasse” med et ressourcefokuseret afsæt. En 

værktøjskasse vi vil anvende i Erritsø på området fra 0 – 18 år. Så dele af personalet i 

børnehaverne og på Erritsø Fællesskole har været på uddannelse i KRAP. 

Dennis fortalte om vores implementeringsplan for KRAP 

 

 

4. Uddennelsesparathedsvurdering 

• Kurt gennemgik nuværende 8.årgangs uddannelsesparathedsvurderinger – 64% af 

årgangen er ikke uddannelsesparate. Kurt fremlagde en handleplan for, hvordan der 

arbejdes med, at eleverne bliver klar til deres ungdomsuddannelse. De væsentligste 

årsager:  

• Urealistiske forestillinger om egne evner 

• Rigtig mange elever har manglende mindset for at gå i skole 

• Få elever er ikke uddannelsesparate grundet kun det faglige niveau 

• Mange elever er ikke uddannelsesparate grundet de personlige og sociale 

forudsætninger, specielt ansvarlighed, selvstændighed og motivation 

• Få elever er IUP grundet massivt fravær 

 

5. Meddelelser 

• Projektering af renovering af Højmosen er gået i gang – I vil høre nærmere senere. 

• Skolens nye hjemmeside er ved at være på plads: https://erritsoe.aula.dk/ 

 

 

 

 

 

 

 

3. februar 2020 

https://erritsoe.aula.dk/


Referat skolebestyrelsesmøde torsdag den 21. november 2019 

 

6. Evt. 

Intet.  

 

KL.20-21 var SFR med Børne- Skoleudvalget flyttet ud i distriktet, med besøg af 

bestyrelsen for daginstitutionerne i distriktet. 

Opsamling på næste bestyrelsesmøde. 

  

 

 

 

 

 

 

Martin Olesen Ulla Rasmussen 

Skolebestyrelsesformand Distriktsskoleleder 


